
Referat for Bestyrelsesmødet for 
Afdelingsbestyrelsen i ”Bregnegården” 

 

Dato: 29.06.2015 

 

Tilstede: Alle. 

 

Referent: Steen 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Referat for Bestyrelsesmødet 08.06.2015 – Godkendt. 

2) Opfølgning på tidligere uafsluttede opgaver 

a) Der er ingen uafsluttede sager. 

3) Indkommende forslag 

a) Hvor og hvem stammer forslaget om overdækninger på terrasse egentlig fra?  

Forslaget stammer fra et Afdelingsmøde tilbage omkring 2009/2010. Hvem der egentlig 

fremsatte det, kan ikke huskes. 

b) Stadigvæk problemer med kraften efter rensning af udsugningerne. 

Formanden viderebringer den konkrete information til kontoret m.h.p. at der bliver taget 

"aktion" på det (Der skal rettes henvendelse til gårdmændene for afhjælpning).  

c) Sommerfest for afdelingen. 

Der er blevet forfattet en tilkendegivelses skrivelse til alle beboer (som er omdelt 02.07.2015) 

m.h.p. afholdelse af en sommerfest 08.08.2015. 

4) Fra "Spørgetiden" (20 min før hvert Afdelingsbestyrelsesmøde) 

a) Der var ingen fremmødte beboer. 

5) Eventuelt (Alt kan debatteres, men intet kan vedtages).  

a) Udearealerne. 

Formanden af været til møde med kontoret omkring "Planen" for at bringe udearealerne i 

"Bregnegården" tilbage på et passende niveau. "Planen" indeholder 3 faser: Fase 1: "Haven" 

Er påbegyndt med etableringen af petanquebanen og fortsættes i resten af året. Fase 2: 

"Vænget" Sættes i gang i 2016 og Fase 3: "Parken" MINUS "Oasen" sættes i gang i 2017. 

 

 

 

Vi har været her igen, det var hyggeligt 


